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Verslag van Participatieraad Haarlemmermeer 
Vergaderdatum 20 juni 2022 

Aanwezig Ellie van Dijck, George Hille (voorzitter), Ton van Poeteren, Henri Popelier, Bram Roelofsen, 

Mieke Kramer, Jose van Beurden, Astrid Jelierse, Jan Keessen, Nanda van Zoolingen, Erik 

Wels, Ernst Groot, Gert van Nieuwkoop, Erik de Winter 

Afwezig Ton van Poeteren, Mieke Kramer 
Verslaglegging Ineke van Dijk (secretaris) 

  

   Onderwerp Actie 

1 Opening 
De voorzitter heet iedereen welkom op de laatste vergadering voor de zomer. 
Ton en Mieke zijn afwezig vanwege vakantie. Gert is naar een bijeenkomst van de 
gemeente over de Toeslagenaffaire. 

 

2. Verslag 16 mei 2022 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
Punt 2, 3 en 4 en 8 t/m 12 kunnen van actielijst. 

 
 
 

3. 
.  
 
 

Terugkoppeling werkgroepen 
1. Terugkoppeling werkgroepen 

a. Werkgroep Jeugd  
(Erik Wels (trekker), Jose van Beurden, Erik de Winter, Astrid 
Jelierse, Mieke Kramer, Jan Keessen)  
Geen nieuwe ontwikkelingen. 
 

b. Werkgroep Wonen en Wonen met Zorg  
(Ellie van Dijck (trekker), Ton van Poeteren, Gert van Nieuwkoop, 
Astrid Jelierse) 
Geen nieuwe ontwikkelingen. 
 

c. Werkgroep Armoede en Arbeidsparticipatie (inclusief 
beschut werk (bijlage)  (Henri Popelier (trekker),Gert van 
Nieuwkoop, Ernst Groot, Erik de Winter) 
1. Het antwoord van het college op ons ongevraagd advies 
“Armoede is geen eigen schuld” zal door het nieuwe college 
worden gegeven. We wachten de reactie af. 
2. concept advies studietoeslag 
Het advies wordt vastgesteld en is op 24 juni aan het college 
verzonden. 
3/4. mailwisseling met gemeente betreffende 
energiecompensatie + nota energiecompensatie + 
persbericht energiecompensatie  
Aan het einde van de maand juni kunnen minima 
energiecompensatie aanvragen. Aan Rob Kouwenhoven zal het 
signaal afgegeven worden dat de PR daar blij mee is, maar 
aandringt op uitbetalen in juli.  
5. Stand van zaken onderzoek Voedselbank 
Het concept rapport betreffende het onderzoek onder 21 
gezinnen die meer dan drie jaar gebruik maken van de 
Voedselbank is gereed. Dit is voorgelegd aan de voorzitter van de 
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Participatieraad, aan de voorzitter van de Voedselbank en intern 
binnen de gemeente aan Rob Kouwenhoven voor enkele 
aanvullingen. 
Hierbij zijn 4 vragen meegegeven. Omdat het rapport nog 
vertrouwelijk is kan de voorzitter hier niet te veel over uitweiden. 
De voorzitter geeft aan geschokt te zijn door de bevindingen. In 
het rapport wordt een aantal keer gezegd dat de gemeente 
Haarlemmermeer veel te weinig inspanning levert richting deze 
groep. De voorzitter heeft op de vraag wat er zou moeten 
gebeuren aangegeven dat je de klanten van de Voedselbank in 3 
categorieën zou kunnen verdelen. Mensen die zich nu aandienen 
zou je in contact moeten brengen met een casemanager en niet 
meer los moeten laten tot de problemen opgelost zijn, Op klanten 
die tussen de 0 en 3 jaar gebruik maken van de Voedselbank zou 
je deze aanpak ook los kunnen laten (240 gezinnen) 
Voor de groep die langer dan drie jaar bij de Voedselbank loopt 
(115 gezinnen), heeft de voorzitter de Masterthesis van Jopek 
ingebracht en geadviseerd een aantal aanbevelingen over te 
nemen. 
Een deel van de mensen komt via het UWV binnen. De gemeente 
zou met het UWV in gesprek kunnen gaan zodat deze mensen 
gesignaleerd kunnen worden en vroegtijdig kunnen worden 
geholpen. 
Plangroep doet al een tijd zijn werk niet goed.  
De PR hoopt dat Plangroep bij het einde van het contract niet 
meer terugkomt, daarbij is wel belangrijk dat de gemeente daar 
een goede voorziening voor heeft. De voorzitter zal dit 
aankaarten tijdens het directieoverleg  
Hoe geleiden we mensen naar werk zou 1 van de speerpunten 
moeten zijn, helaas blijft de gemeente hier ook in gebreke. 
Mensen worden alleen indirect geholpen door doorverwijzing naar 
Voedselbank en Plangroep. 
6. Inbrengen zorgpunten Werk en Inkomen ter vergadering 
Tijdens de vergadering van mei hebben we met elkaar 
geconstateerd dat in de vergadering van 11 april waarin de  
presentatie over werk en inkomen is gegeven niet al onze 
zorgpunten aan de orde zijn gekomen. 
Afgesproken wordt dat in de komende twee weken alle leden 
zullen nadenken over bespreekpunten. Deze kunnen dan in de 
vergadering van 5 september worden besproken. 
Een lid reageert op de mail van een ander lid waarin dit lid 
aangeeft dat het hem opvalt dat een groep statushouders na een 
tijd nog steeds de taal niet goed beheerst en ook geen werk vindt 
of zoekt. Zij vervallen op een gegeven moment tot het granieten 
bestand van onbemiddelbaren. Reactie: Vanaf 1 januari (in 
werking treden nieuwe wet inburgering) komt iedere statushouder 
in aanmerking voor begeleiding in taal en werk. Het aan werk 
helpen van deze mensen levert soms heel veel stress op. 
Integratie is belangrijk. Een van de aanleidingen van de nieuwe 
wet inburgering is ook mensen te helpen bij de integratie zodat ze 
deel kunnen nemen aan de maatschappij. 
 

d. Werkgroep eenzaamheid/ouderenzorg 
(Ton van Poeteren (trekker), Henri Popelier, Ellie van Dijck) 
Stand van zaken bespreken. 
De werkgroep heeft binnenkort een afspraak met Egwin Heins 
van Stichting Meerwaarde om de rol van de werkgroep in relatie 
tot de regiegroep te bespreken. 
De eenzaamheidscijfers Jeugd Haarlemmermeer worden voor 
kennisgeving aangenomen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
voorzitter 
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Een lid geeft aan te starten met vrijwilligerswerk bij Humanitas. Ze 
gaat zich dan bezighouden met eenzaamheid en vanuit deze rol 
sluit ze graag aan bij de werkgroep eenzaamheid. 
 

e. Werkgroep gezondheidsbeleid (Erik de Winter (trekker), Bram 
Roelofsen, Mieke Kramer, Nanda van Zoolingen) 
De stand van zaken campagne gezond en Meer wordt voor 
kennisgeving aangenomen. Er is een tijdelijke beleidsadviseur op 
dit gebied aangetrokken, deze blijft tot 1 augustus. 
 

f. Werkgroep Dorps- en wijkraden (DWR) Noord (Erik de Winter 
(trekker), Erik Wels, Bram Roelofsen, Henri Popelier) 
Niets nieuws te melden. 
 

g. Werkgroep DWR Midden (Ton van Poeteren (trekker), Mieke 
Kramer, Ernst Groot, Jan Keessen) 
Niets nieuws te melden. 
 

h. Werkgroep DWR Zuid (Gert van Nieuwkoop (trekker), Jose van 
Beurden, Astrid Jelierse, Ellie van Dijck, Nanda van Zoolingen) 
Niets nieuws te melden. 
 

i. Werkgroep verordening Sociaal Domein (Erik Wels (trekker), 
José van Beurden, Mieke Kramer, Astrid Jelierse, Erik de Winter, 
Ton van Poeteren en Henri Popelier) 
De dialoogsessies vinden plaats op donderdag 16 en 23 juni 
2022 van 13.00 tot 14.45 uur (bijlage). Op 9 juni wordt de 
werkgroep bijgepraat op de verordening en worden de te 
bespreken onderwerpen geïntroduceerd. Begin juli zal nog een 
bijeenkomst met alleen de PR gehouden worden om de 
opbrengst van beide dialoogsessies te bespreken en door te 
nemen op welke wijze die opbrengst in de verordening een plek 
krijgt. 
De vraag is of de PR vasthoudt aan haar formele recht voor 
advisering omdat de verordening op 1 januari moet worden 
vastgesteld. Dit is afhankelijk van hoe de verordening er uit zal 
gaan zien.   
Twee huisartsen gingen in op de discussie over 
praktijkondersteuners en doorverwijzing in relatie tot het 
onderwijs, waar schoolcoaches ook kunnen doorverwijzen.  
Het informeren van elkaar moet beter geborgd worden. 
Daarnaast is er behoefte aan een bijgewerkte zorgkaart. 
Momenteel is niet altijd goed duidelijk wat door de gemeente 
erkende hulpverleners zijn en wat zij aanbieden. 
Tijdens de sessie op 23 juni is het onderwerp onderwijs en de 
afbakening naar andere wetten. Wat hoort wel bij de gemeente 
en wat niet.  
De voorzitter geeft aan dat het vooral voor de nieuw leden fijn zou 
zijn om een overzicht te hebben van wat er uiteindelijk gewijzigd 
is in de verordening. Wat is er uit gehaald en wat is er bij 
gekomen. 
 

Werkgroepen P.M. 
a. Werkgroep GGZ (Bram Roelofsen (trekker), Astrid Jelierse, Jose van 

Beurden)  
Dinsdag 28 juni vindt een bijeenkomst plaats over het uitvoeringsplan 
voor beschermd wonen. In deze bijeenkomst kunnen belangrijke 
partners, waaronder de Participatieraad, hun inbreng leveren. 
 

b. Werkgroep Sociale Basis (Bram Roelofsen (trekker) 
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Er komt geen tweede filmpje over de sociale basis ter beoordeling 
naar de Participatieraad. Het definitieve filmpje is inmiddels klaar. Met 
dank aan de input van Bram waar men veel aan gehad heeft.  
De werkgroep wordt opgeheven en kan van de agenda. 
 

c. Werkgroep Veilig thuis 
(Ellie van Dijck,  Bram Roelofsen, Erik de Winter (trekker), Gert van 
Nieuwkoop, Jan Keessen) 
De nieuwe beleidsadviseur (Maarten Pekelharing) heeft aangegeven 
de schriftelijke stand van zaken rondom geweld hoort nergens thuis 
na het zomerreces te verwachten is. De secretaris zal een afspraak 
voor kennismaking met de werkgroep inplannen. 
 

d. Doelgroepenvervoer (deelnemers regionale klankbordgroep:Ton van 
Poeteren (trekker), Bram Roelofsen) 
Geen ontwikkelingen. 
 

e. Werkgroep Inclusie (Ellie van Dijck (trekker), Nanda van Zoolingen, 
Henri Popelier, Bram Roelofsen) 
Geen ontwikkelingen. 
 

f. Werkgroep inburgering (Jose van Beurden (trekker), Bram 
Roelofsen, Henri Popelier, Ellie van Dijck) 
Eind juni vindt een afspraak plaats met de behandelend ambtenaar in 
het kader van bijpraten over de Nieuwe Wet Inburgering. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
secretaris 

4.  
 

Participatietrajecten        
   
4.1. Bespreekpunten 
a. Terugkoppeling sollicitaties 
Aanvankelijk waren er 12 sollicitanten, één heeft zich teruggetrokken. Uiteindelijk is 
met zes kandidaten een gesprek gevoerd, hiervan zullen er vier per 1 september door 
het college worden benoemd. Op 13 oktober is een interne inwerksessie en op 29 
oktober zullen de nieuwe leden een training over adviseren bij de Koepel volgen.  
Er staan momenteel nog 3 vacaturen open. Eind van het jaar treden er drie leden af 
volgens het rooster van aftreden. Dus in oktober november zullen 6 nieuwe leden 
worden geworven. 
b. Evaluatie ontwikkeling contacten met dorps- en wijkraden 
Gebleken is dat dorps-en wijkraden vaak geen behoefte hebben aan overleg omdat 
hun aandacht meer gericht is op het fysieke domein. De opbrengst tegen de 
inspanningen afwegend concluderen we dat we beter op een ander manier de 
contacten met de achterban kunnen organiseren. Besloten wordt door dit te doen door 
het bijwonen van de verschillende netwerkbijeenkomsten in Haarlemmermeer omdat 
hier veel partijen uit het Sociaal Domein met elkaar aan tafel zitten.   
Om nog meer voeding te krijgen over wat er binnen de gemeenschap van 
Haarlemmermeer leeft zal de secretaris een afspraak maken tussen de 
gebiedsmanagers en de drie trekkers van de werkgroepen DWR. Onderwerp van 
gesprek zal zijn hoe we elkaar zo goed mogelijk kunnen bedienen en informeren. 
Erik de W. zal op 25 juni de opening van het dorpshuis in Zwanenburg bijwonen. 

c. Agenda directieoverleg 

De agenda wordt vastgesteld. 
d. Afstemmen bezoek netwerklunches 
In de vergadering van september zal worden vastgesteld wie welke netwerklunches 
zal bezoeken. 
e. Benadering doelgroepen door gemeente 
Het benaderen van doelgroepen door de gemeente blijft een hardnekkig probleem. Dit 
agendapunt zal toegevoegd worden aan de agenda voor het overleg van de 
wethouders eind september. 
f. voorstel website (bijlage) 
Het voorstel wordt aangenomen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
secretaris 

 

 

 

 

 

 

secretaris 
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5. 5.1 Ingekomen stukken 
a. Coalitieakkoord: welke punten willen we agenderen in het overleg met de nieuwe 
wethouders in september? En wat willen we dan aan de orde stellen?  
De voorzitter en Astrid zullen een a4-tje opstellen over wat er volgens de PR mist in 
het coalitieakkoord. Hierbij zullen onze speerpunten in eerste instantie het 
uitgangspunt zijn. In de vergadering van september zal het stuk besproken worden. 
Aan de leden wordt gevraagd om per mail input te leveren. 
 
5.2 Terugkoppelingen 
a. Webinar Participatiewet van Koepel op 16 mei ( Erik de Winter) 
Voor kennisgeving aangenomen. 
b. Bijeenkomst toeslagenaffaire van 16 mei (Gert) 
Voor kennisgeving aangenomen. 
c. Verslag Netwerklunch Nieuw-Vennep van 12 mei en 2 juni (Nanda en Astrid) 
Voor kennisgeving aangenomen. 
d. Verslag Netwerklunch 19 mei Haarlemmermeer Noord (Erik de Winter) 
Voor kennisgeving aangenomen. 
e. Netwerklunch Zwanenburg /Halfweg 13 juni (Erik de Winter) 
Voor kennisgeving aangenomen. 
f. Terugkoppeling workshop communicatie van de Koepel (Ernst) 
De workshop had weinig toegevoegde waarde.  
g. Bezoek jongerengemeenteraad 
Helaas is er niemand geweest. 
h. antwoord actiepunt aantal deelnemers cursus Mental Health First Aid 
Voor kennisgeving aangenomen. 
i. Verslagbezoek informatiemarkt Nieuw-Vennep 
Voor kennisgeving aangenomen. 
De secretaris zal de jongerengemeenteraad aanbieden om een presentatie te houden 
over wat de PR is en doet. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Voorzitter/leden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. 
 

Rondvraag 
Erik de W. attendeert de leden op een seminar over de waarde van bewegen. Over 
hoe sport en bewegen in te zetten binnen het sociaal domein.  

 
 

7. 
 
 
 

Profiel nieuwe voorzitter (de huidige voorzitter verlaat de vergadering) 
Er is een opzet voor een profiel gemaakt. De secretaris zal dit profiel intern voorleggen 
en nagaan hoe de procedure zal moeten verlopen. 
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Actielijst  
 

1. 
 
 
 
 
 
 

11-04-22 Een lid heeft een signaal ontvangen van een 
school dat scholen voor hun wisselcollectie in 
plaats van 1200 euro nu 2450 moeten gaan 
betalen. 
Alhoewel de bibliotheken hier zelf over gaan, 
krijgen ze subsidie van de gemeente. Deze 
subsidie is waarschijnlijk omlaag gegaan. De 
secretaris zal ambtelijk navragen of dit signaal 
klopt en of de gemeente hier iets aan gaat doen. 

 

 

secretaris 

2. 
 
 
 
 

16-05-22 Naar aanleiding van het artikel over meer 
uithuisplaatsing als gevolg van de 
toeslagenaffaire zal de secretaris navragen of dit 
ook in Haarlemmermeer speelt.  
 

Secretaris 

3. 
 
 
 

20-06-22 De PR hoopt dat Plangroep bij het einde van het 
contract niet meer terugkomt, daarbij is wel 
belangrijk dat de gemeente daar een goede 
voorziening voor heeft. De voorzitter zal dit 
aankaarten tijdens het directieoverleg  
 

voorzitter 

4. 
 
 
 
 

20-06-22 Tijdens de vergadering van mei hebben we met 
elkaar geconstateerd dat in de vergadering van 
11 april waarin de  presentatie over werk en 
inkomen is gegeven niet al onze zorgpunten aan 
de orde zijn gekomen. 
Afgesproken wordt dat in de komende twee 
weken alle leden zullen nadenken over 
bespreekpunten. Deze kunnen dan in de 
vergadering van 5 september worden 
besproken. 
 

Leden 

5.  
 
 
 
 

20-06-22 Kennismakingsafspraak inplannen voor 
werkgroep Veilig thuis met beleidsadviseur 

secretaris 

6. 
 
 
 

20-06-22 In de vergadering van september indeling 
bezoek netwerklunches vaststellen.  
 

Secretaris 

7. 
 
 
 

20-06-22 Om nog meer voeding te krijgen over wat er 
binnen de gemeenschap van Haarlemmermeer 
leeft zal de secretaris een afspraak maken 
tussen de gebiedsmanagers en de drie trekkers 
van de werkgroepen DWR. Onderwerp van 
gesprek zal zijn hoe we elkaar zo goed mogelijk 
kunnen bedienen en informeren. 
 

Secretaris 

8. 
 
 
 

20-06-22 Het benaderen van doelgroepen door de 
gemeente blijft een hardnekkig probleem. Dit 
agendapunt zal toegevoegd worden aan de 
agenda voor het overleg van de wethouders 
eind september. 
 

Secretaris 

9. 
 

20-06-22 De voorzitter en Astrid zullen een a4-tje 
opstellen over wat er volgens de PR mist in het 

Voorzitter/leden 
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coalitieakkoord. Hierbij zullen onze speerpunten 
in eerste instantie het uitgangspunt zijn. In de 
vergadering van september zal het stuk 
besproken worden. Aan de leden wordt 
gevraagd om per mail input te leveren. 
 

10 
 
 
 
 

20-06-22 De secretaris zal de jongerengemeenteraad 
aanbieden om een presentatie te houden over 
wat de PR is en doet. 
 
 

Q4 

 
 


